



錦 綉 花 園
鄉 村 俱 樂 部

FAIRVIEW PARK
COUNTRY CLUB



新 入 會 優 惠

Recruitment for New Member at a Discount

凡於二零一九年四月至五月成功申請「**個人會籍**」，可獲贈送**\$6,000**「餐飲現金券」及額外豁免兩個月月費，**錦綉花園業主**更尊享額外優惠，查詢詳情請致電2471-6333與會員部聯絡。

For new **Individual Members** who sign up between April to May 2019, **\$6,000** "Food & Beverage" coupons and extra waiver of 2 monthly subscription fee will be offered. Extra offer package will be provided to **Fairview Park owner** solely. For details, please contact Membership Department by 2471-6333.

首五名入會會員額外獲得二十張嘉賓康體券，優惠名額有限，先到先得，額滿即止。

For first 5 applicants for membership will obtain extra 20 pieces of S&R Guest Coupon. Special offers are limited and on a first-come-first-served basis.

俱樂部同樂日 Club Community Day

★ Sun, 28 April
1pm - 4pm

&

Sun, 26 May
1pm - 4pm

錦綉花園市中心
Town Centre Plaza,
Fairview Park



錦綉花園鄉村俱樂部
www.fvpclub.hk